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Slechts 23 procent van de retailers doet aangifte bij de politie als er sprake is van diefstal en het op heterdaad
betrappen van de dief. Dat blijkt uit een onderzoek van het Hoofdbedrijfschap Detailhandel (HBD). De retailer is
vaak terughoudend wat betreft het doen van aangifte omdat hij aarzelt over wat hij wel of niet mag doen. 

Vaak denken de winkeliers ook dat het doen van aangifte geen zin heeft. Daarom lossen ze het probleem zelf
op. Volgens Hendrik Jan Kaptein van het HBD is het echter wel belangrijk dat winkeliers aangifte doen.
Winkeliers die immers veel winkeldieven aanhouden, zorgen ervoor dat hun winkel onaantrekkelijk wordt voor
het dievengilde. Als een winkelier geen aangifte doet, wordt die winkel juist aantrekkelijker voor de dief. 
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